



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

منتسبي الجامعة الأعزاء

تهديكم جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة أطيب التحيات متمنية لكم دوام الصحة والسلامة.

نظراً لما تقتضيه المصلحة العامة وحرصاً على صحة وسلامة الجميع في مقر الجامعة العمل واستناداً على التعليمات الصادرة عن الجهات المختصة في الدولة منذ بدء انتشار جائحة كوفيد 19 فإنه يجب على كافة منتسبي الجامعة الالتزام الصارم بتطبيق ما يلي:

- سيعود كافة الطلبة للالتحاق بالتعليم الحضوري بالحرم الجامعي وبكامل الطاقة الاستيعابية، ويشمل ذلك غير المطعمين لأسباب صحية أو المستثنين من التطعيم.
 - سيتم إلغاء الفحص الحراري للطلبة والموظفين على أن يلتزم كل من يشعر بارتفاع درجة الحرارة أو أعراض كوفيد-19 بعدم القدوم للمنشأة التعليمية شرط الحصول على إجازة مرضية إذا كانت النتيجة سلبية.
 - يجب التأكد من إجراء فحص فيروس كوفيد 19 لجميع طلبة ومنتسبي الجامعة ومقدمي الخدمات والحصول على نتيجة اختبار سلبية (PCR) لا تزيد عن 96 ساعة في بداية العام الدراسي (الاثنين 5/9/2022) وفي بداية كل فصل دراسي.
 - بعد مرور 96 ساعة ، سيطلب من جميع طلبة ومنتسبي الجامعة ومقدمي الخدمات إبراز شهادة التطعيم عند دخول الجامعة.
 - أما بخصوص دخول الحرم الجامعي لغير المطعمين لأسباب صحية او المستثنين من التطعيم، فيكتفي بالفحص المخبري حسب نظام المرور الأخضر.
 - الدخول للسكن الجامعي في بداية العام الدراسي ، يلزم إجراء اختبار PCR لمدة 96 ساعة.
 - إلزامية لبس الكمام داخل الأماكن المغلقة للجميع
 - يُطلب من جميع الطلبة ومنتسبي الجامعة ومقدمي الخدمات التوقيع على نموذج "الإقرار الذاتي لـ Covid-19" عند العودة.
 - يسمح للأباء وأولياء الأمور بالدخول إلى الحرم الجامعي بشرط تطبيق بروتوكول المرور الأخضر.
- وستتم موافاتكم بالمستجدات المتعلقة بإجراءات الصحة والسلامة بالجامعة وفق ما يرد من وزارة التربية والتعليم ووزارة الصحة ووقاية المجتمع وبالتنسيق مع الجهات المعنية بالطوارئ والأزمات بالدولة وستستمر الجامعة بتقديم الدعم والتوجيه اللازم لمنتسبيها من خلال قنوات التواصل المعروفة.

مع تمنياتنا بالسلامة والتوفيق



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

To All USTF Members.

The University of Science and Technology of Fujairah extends its greetings wishing you all the success in your endeavors.

Based on Government directives regarding the implementation of precautionary measures to contain the COVID-19 pandemic, and after coordination with the concerned authorities in the country and the Ministry of Health and Prevention, all USTF Members must strictly adhere to the application of the following:

- USTF shall revert to face-to-face learning in its educational premises at full capacity with continuous safety measures. This includes those who are not vaccinated for health reasons or who are excluded from vaccination
- USTF shall terminate of the thermal examination procedure for students and employees, and anyone feels high temperature or covid-19 symptoms should not attend and obtain a sick leave and a -ve PCR test upon return.
- All students, educational and administrative staff and service providers are required to obtain a negative test result (PCR) of no more than 96 hours at the beginning of the academic year (Monday 5/9/2022) and at the beginning of each semester.
- After the 96 hours, the vaccinated students, educational and administrative staff and service providers are required to show their vaccination certificate when entering the university.
- Entry to USTF premises for those who are not vaccinated for health reasons or who are excluded from vaccination is allowed only by conducting a PCR test according to the green pass protocol.
- To enter university hostel at the beginning of the academic year, a 96-hour PCR test is required.
- Adherence of USTF students and all members of the administrative, teaching staff and support services employees to always wearing face masks while in the university in closed places.
- All students, educational and administrative staff and service providers are required to sign the "Covid-19 Self Declaration" form upon return.
- Parents and guardians are allowed inside USTF premises provided that the Green Pass protocol will be applied.

Note: The procedures mentioned above are subject to change based on the latest requirements of the Ministry of Education and the Ministry of Health and Prevention and in coordination with the authorities concerned with emergencies and crises. USTF will continue to provide its affiliates with the necessary support and guidance through well-known communication channels.

Thank you for being so cooperative, with our best wishes for safety and success.

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

 USTFujairah

USTF Announcement

University of Science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER

APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً

سجل الآن